



12D9N | ♥ SPAIN

TOUR HIGHLIGHTS

Tour Code: SNP12N/11N

- **Meal Plan :**
9 Breakfasts , 3 Lunches & 7 Dinners
- **Special Meals :**
Tapas Dinner,
Suckling Pig Lunch,
Seafood Paella
- **4* Hotel Throughout**
- **2 Nights Madrid and 2 Nights Barcelona**
- **ENTRANCE TICKETS INCLUDED :**
Barcelona Sagrada Familia Church
Granada Alhambra Palace
Guadix Cave Museum
- **BONUS**
La Roca Village
Toledo walking tour

DAY 1

SINGAPORE → BARCELONA

- ❖ Assemble at the Singapore Changi Airport for your flight to Barcelona.

DAY 2

BARCELONA – ZARAGOZA (L, D)

- ❖ **Barcelona sightseeing tour:** driving up to **Montjuic Hill** for a panoramic view of the city. Next proceed to **Gothic Quarter** and marvel at the middle ages buildings that enhance the city's uniqueness. Then tour the modern **Eixample District**
- ❖ **Sagrada Familia Church<Incl entrance ticket>:** a UNESCO WORLD Heritage Site and a grand unfinished magnum opus by renowned Catalan architect, Antoni Gaudi.
- ❖ **Las Ramblas:** lively pedestrian promenade stretching from Plaza Catalonia to the harbor where Columbus Monument stands

DAY 3

ZARAGOZA – MADRID (B,L)

- ❖ **Cathedral of EL Pilar:** make a brief stop to view its magnificent.
- ❖ **Madrid sightseeing tour:** Visit the **Cervantes Monument** in **Plaza Espana**, **Puerta del Sol**, **Gran Via** and Madrid's most famous fountain – the **Cibeles Fountain**.
- ❖ **Royal Palace:** Enjoy a photo-stop at this magnificent State Apartment and marvel at its lavish scarlet and golden throne room.

DAY 4

MADRID – TOLEDO – MADRID (B, Tapas Dinner)

- ❖ **Toledo:** The former capital of medieval Spain. The walking tour of this UNESCO World Heritage site includes a visit to the 13th century **Gothic Cathedral** where we will see EL Greco masterpieces of Santo Tome. Thereafter, enjoy a panoramic view of the city over the **Tagus River**

DAY 5

MADRID – SEGOVIA – AVILA – SALAMANCA (B, Suckling Pig Lunch, D)

- ❖ **Roman Aqueduct of Segovia:** which cuts right through the centre of the town. Its image has served as the mint mark on all coins produced in Segovia for over 400 years. Enjoy excellent photo opportunities here.
- ❖ **Ancient walls of St Teresa's town of Avila:** A brief stop will be made to view the ancient city wall.
- ❖ **Salamanca sightseeing tour:** Enjoy the view of the handsome arcaded **Plaza Mayor**, **Salamanca University** and **The Cathedral**.





康泰旅行社(新)私人有限公司 HONG THAI TRAVEL SERVICES (S) PTE. LTD.

DAY 6

SALAMANCA – SEVILLE (B, Hotel Buffet D)

- ❖ **Plaza De Espana:** one of the most beautiful buildings in Seville &
- ❖ **Gothic Cathedral:** the burial place of Christopher Columbus which has been built in the 15th century
- ❖ **Giralda Tower:** gem of Islamic art.

DAY 7

SEVILLE – GRANADA (B, Hotel Buffet D)

- ❖ **Alhambra Palace <Incl. entrance ticket>:** an Arabian fantasy of brilliant mosaics and tiles, is one of the greatest accomplishments of Islamic art and architecture.
- ❖ **Water Garden of Generalife:** one of the oldest surviving Moorish Gardens.
- ❖ **(An Optional Excursion)**
Gibraltar: is a British overseas territory located on the southern end of the Iberian Peninsula at the entrance of the Mediterranean. Enjoy a Rock Tour visit to St Michael's Cave and Apes Den.
- ❖ **(An Optional Excursion)**
Mijas: a typically Andalusian white-washed village located at a mountain side about 450m above sea level, in the heart of the costa del sol region.

#Note: If Alhambra Palace is closed to visitors or fully booked, it will be replaced with wine tasting.

DAY 8

GRANADA-GUADIX-VALENCIA

(B, Seafood Paella Dinner)

- ❖ **The town of Guadix:** has a very interesting feature as almost half of the inhabitants live in cave houses.
- ❖ **Cave Museum<Incl entrance ticket>:** a cultural and educational visit in Purullena located in one of the main sites of cave houses of Guadix region.
- ❖ Photostop at the **Tower Of Serrano** and **City of Arts and Sciences**.
- ❖ **La Lonja de la Seda:** The famous landmark, a Gothic-style building that was declared a UNESCO World Heritage Site.
- ❖ **Mercado Central:** This huge iron, glass and tiled Art Nouveau building opened in 1928 and is one of the largest and most attractive markets in Europe.

DAY 9

VALENCIA – PENISCOLA – BARCELONA (B)

- ❖ **Costa del Azahar:** Along the way, enjoy the breath taking view with its white sandy beaches
- ❖ **Peniscola:** known as 'The city of the Sea' as the town sits on a rocky promontory which cuts out into the sea.
- ❖ **(An optional excursion)**
The great Monastery of Montserrat: to see the Black Madonna and enjoy the breath-taking views.

DAY 10

BARCELONA (B,D)

- ❖ **La Roca Village:** for the Chic Outlet Shopping, where you will find previous seasons' collection from the world's leading Spanish and international luxury fashion and lifestyle brands reduced by up to 60 percent all year round.

Note: For 11D8N tour, your 9th day itinerary will be arranged as **VALENCIA – LA ROCA VILLAGE – BARCELONA**, Then continue 10th & 11th days' journey as below

DAY 11

BARCELONA → SINGAPORE (B)

- ❖ Transfer to airport for your flight home.

DAY 12

SINGAPORE

- ❖ We hope you enjoyed your vacation with Hong Thai Travel and we look forward to seeing you again for your next trip.

Remarks:

- Tipping for Local guide, Driver & Tour Manager total is **8N €80 p.p, 9N €90 p.p** <Adult & Child same>
 - Sequence of itinerary is subject to change without prior notice.
 - Due to seasonal / weather subjective conditions of itinerary, we reserve the right to arrange alternative attraction / transport should state be unavailable.
- Updated: 22-Oct-21_EN



6533 1788

Email: enquiries@hongthai.com.sg

Website: www.hongthai.com.sg



Stand By You!



12天9晚 我♥西班牙之旅

行程特色:

Tour Code: SNP12N / SNP11N

- 9早餐, 3午餐, 7晚餐
- 包含当地特色餐:
西班牙地道小吃晚餐,
西班牙烤乳猪午餐,
西班牙海鲜烩饭晚餐
- 全程4 * 酒店住宿
- 各两晚住宿于马德里与巴塞罗那
- 包含入门票:
巴塞罗那圣家堂
格纳达阿尔罕布拉宫
瓜地斯洞穴博物馆
- 红利
拉罗卡时尚精品购物村
托雷多小镇徒步游



第一天

新加坡 → 巴塞罗那

- ❖ 集合于新加坡机场乘搭豪华客机前往巴塞罗那

第二天

巴塞罗那 - 萨拉戈萨

(午/晚餐)

- ❖ 巴塞罗那市区游: 驱车登上蒙泽山俯视巴塞罗纳城市美景, 接着游览因中世纪的建筑而弥漫独特气息的歌德旧区。
- ❖ 圣家堂<含入门票>: 西班牙现代派著名建筑大师安东尼奥高迪的作品. 它是世界上最富神奇色彩的建筑之一, 也是巴塞罗纳最宏伟的建筑。
- ❖ 兰布拉大道: 西班牙最著名的商业大街; 这里人群熙来攘往, 有着许多的咖啡座、餐馆。

第三天

萨拉戈萨 - 马德里

(早/午餐)

- ❖ 圣母院: 萨拉戈萨最具宗教意义与典故地方。
- ❖ 马德里市区游: 于西班牙广场瞻仰西班牙大文豪-塞万提斯的纪念碑. 之后再游人气最高的聚集场所太阳门和马德里最著名的西贝里喷泉。
- ❖ 马德里皇宫(外观): 收藏丰富, 建于1764年, 是波尔蒙王朝表性的文化遗迹。

第四天

马德里 - 托雷多 - 马德里 (早/西班牙小吃晚餐)

- ❖ 托雷多小镇徒步游: 西班牙中古世纪首都, 徒步于其联合国文化组织世界遗产的市区内; 参观一座建于13世纪的哥德式教堂, 于Tagus River可欣赏河景并俯瞰此城。

第五天

马德里 - 塞哥维亚 - 阿维拉 - 萨拉曼卡

(早/烤乳猪午餐/晚餐)

- ❖ 塞哥维亚古罗马运水道: 建于公元1世纪的古罗马输水道桥是伊比利亚半岛最雄伟也是保存最完整的古罗遗迹. 在此享用美味的当地美食烤乳猪。
- ❖ 圣特丽莎镇的古城墙: 途经阿维拉时可观赏到此已列入世界文化遗产的中世纪古城墙。
- ❖ 萨拉曼卡: 是闻名世界的大学古城, 2002年被评选为欧洲文化之都。
- ❖ 市长广场: 西班牙最大的广场之一。
- ❖ 萨拉曼卡大学和新旧大教堂: 萨拉曼卡市内设计独特, 别树一格的建筑物。

Updated: 21-Oct-21_CN



6533 1788

Email: enquiries@hongthai.com.sg

Website: www.hongthai.com.sg



Stand By You!



第六天

萨拉曼卡 - 塞维利亚

(早/酒店自助晚餐)

- ❖ 塞维利亚-1992年世界博览会主办地，在摩尔回教徒统治的700年间受到不少穆斯林艺术与建筑的熏陶
- ❖ 西班牙广场：有着15中古世纪建造的塞维利亚大教堂，也是伟大航海家哥伦布的葬身地，还有西拉达塔。

第七天

塞维利亚 - 格纳达

(早/酒店自助晚餐)

- ❖ 格纳达阿尔罕布拉宫<含入门票>-格纳达曾是摩尔西班牙皇朝的首府直到1492年。建于丛林雪山下的这个城堡，是摩尔文化的硕果仅存的遗产，其精致细腻的美感，清新脱俗的格调，警世之美令人溢于言表，更是摩尔艺术上最伟大的鼎盛之作。接着参观赫内拉利费皇宫避暑山庄。
- ❖ (自费项目) 直布罗陀 - 直不罗陀是英国的海外属地之一，位于西班牙南部，与直布罗陀海峡，地中海及大西洋相邻。
- ❖ (自费项目) 米哈斯小镇 - 一座典型的安达卢西亚白色村庄，位于海拔450米的山边，坐落在太阳海岸costa del sol地区的中心。

(注：若阿罕布拉宫不对外开放或客满，将安排品酒行程替代)

第八天

格纳达 - 瓜地斯 - 瓦伦西亚

(早/海鲜烩饭晚餐)

- ❖ 瓜地斯洞穴博物馆<含入门票> - 是西班牙最古老的人类聚居地之一，穴居人的栖息地；小镇是目前最大的山洞穴居屋群集中地，有一半的居民是居住在山洞内，非常有趣。自摩尔时期，古人就居住在此洞穴以避开暑热的夏天。
- ❖ 经停塞拉诺塔以及艺术与科学学院拍照留念。
- ❖ 丝绸交易所-瓦伦西亚著名地标-，是一座被联合国教科文组织列为世界遗产的哥特式建筑。
- ❖ 中央广场 - 此座巨大锻铁，玻璃和瓷砖的新艺术风格建筑于1928年开业，是欧洲最大，最具吸引力的市场之一。

第九天

瓦伦西亚 - 贝尼斯克拉 - 巴塞罗那 (早餐)

- ❖ 阿扎哈尔海岸：沿途可欣赏到令人叹为观止的乡村景观及其白色沙滩，
- ❖ 贝尼斯克拉：湛蓝平静的大海就在眼前，远处的古镇就建在伸向大海的一堆半岛怪石之上，似乎又漂浮在海中，高低层叠的轮廓线，勾勒出一座想像里的巴比伦空中之城。
- ❖ (自费项目) 蒙特塞拉特修道院：在此可见识到供奉的蒙特塞拉特圣母像（因雕像呈黑色而又称为黑圣母），还可俯瞰全景。

第十天

巴塞罗那

(早/晚餐)

- ❖ 拉罗卡购物村 - 购买名牌服饰这里拥有加泰罗尼亚、西班牙与国际设计师品牌专卖店，全年提供低至四折优惠。

注：若参加11天8晚团的团友第九天行程安排为瓦伦西亚-拉罗卡购物中心-巴塞罗那，随后第十及第十一天如下：

第十一天

巴塞罗那 - 新加坡

(早)

- ❖ 于指定时间送往机场

第十二天

新加坡

- ❖ 平安抵达新加坡，身心康泰！

注：

- *导游司机及领队服务费：全程8晚欧元€80/人；全程9晚欧元€90/人<两岁之小朋友亦需缴付服务费>
- *若原定的景点不对外开放，将由其他景点取代。
- *重大活动举行期间，酒店住宿可能无法按照行程指定城市安排
- *行程顺序如有更改，恕不预先告知。
- *中文行程若出现出入，将以英文版本为依据。

